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Betreft: Schriftelijke vragen CDA - Financieel budget voor het opknappen van gemeenschapshuizen  
 
Vorig jaar is er een motie van het CDA aangenomen die o.a. vroeg om een onderzoek naar de 
technische staat van de gemeenschapshuizen en een plan van aanpak. Hier is de ambtelijke 
organisatie momenteel mee bezig. Het CDA weet dat er straks bij dat plan van aanpak ook een 
financieel budget nodig zal zijn om daadwerkelijk aan de slag te kunnen gaan met het opknappen van 
de gemeenschapshuizen. Nu heeft de situatie van de vrijgevallen gelden van de Bonbonnière die 
naar de NL Dansdagen zijn gegaan ons aan het denken gezet. Wij hebben dan ook de volgende 
vragen. 
 

1- Het programma Veerkrachtige wijken loopt momenteel. Deze veerkrachtige wijkbenadering 
focust zich in eerste instantie op Nazareth en Pottenberg. Kunt u aangeven welke taakvelden 
er onder dit programma hangen en welke budgetten daarmee gepaard gaan? 

2- Hoe vordert de uitvoering tot dusver? Worden er gelden niet besteed? Komen er gelden vrij 
te vallen? Zo ja, hoeveel?  

3- Deelt u onze mening dat gemeenschapshuizen een wezenlijk onderdeel zijn van 
veerkrachtige wijken en dat wanneer er gelden vrij komen te vallen deze naar een soortgelijk 
doel dienen te gaan?  

4- Wanneer denkt u dat het plan van aanpak voor de gemeenschapshuizen richting de raad 
komt?  

5- Welke rol kunnen gemeenschapshuizen hebben in het WMO-uitvoeringsplan waarvan een 
van de prioriteiten is meer ontmoetingsplekken in de wijken te realiseren? Het CDA denkt 
namelijk dat wanneer de gemeenschapshuizen gemoderniseerd worden zij een veel bredere 
ontmoetingsfunctie kunnen dienen.  

 
 
Met vriendelijke groet, 
Mat Brüll  

CDA Maastricht  

 

 


